

MELIFE

WE LOVE • WE CARE • WE SHARE

www.melifeglobal.com

Customer Careline

(+6)010 - 947 8678 (+6)010 - 984 4134

 MeLife Official  MeLife_Official

MeLife Global (M) Sdn Bhd
MCT Tower, Jalan USJ 25/1, One City
47650 Subang Jaya, Selangor.

MELIFE

— SKINOLOGY —

Accessories

Cell
Activation
细胞活化



量子能量棒
Quantum
Scalp Massager

Promote Blood
Circulation
促进血液循环

Enhance
Absorption
增强吸收



量子能量仪
Quantum
Energy Bar

High Quantum
Energy Instrument
高频量子能量仪

Firming
Effects
紧致效果



量子能量刷
Quantum
Energy Brush

Relaxing
Skin
放松肌肤

PATENTED

Fusion Resonance Technology

By using the Fusion Resonance Reactor, the quantum technology is infused into the MeLife skincare products. The high energy quantum resonance is able to improve the absorption of the active ingredients in the products, as well as increasing the rate of decomposition of the products in the skin. Furthermore, the electromagnetic resonance generated by the quantum energy can stimulate the body's own regulatory function to repair damaged cells, hence enhancing the cell's fullness and elasticity.

获得专利技术

量子共振技术

通过专利量子共振技术，将量子共振频率植入 MeLife 护肤产品分子中，可以提高产品被皮肤吸收和再生的速度，抗菌消炎，促进血液循环，同时量子能量产生的电磁共振可以激发人体自身的调节功能，修复受损细胞，使面部细胞饱满有弹性，让您再年轻一次！



MELIFE

— SKINOLOGY —

Product Catalog 产品目录



M1 焕光洁面乳 Radiance Cleanser 150ml

Hydrates | Nourishes | Whitening

3 in 1 formula acts as cleansing milk, cleansing foam and make-up remover. Smoothen and soften skin texture. Effectively remove skin impurities and make-up with triple cleansing action. Hydrate and nourish skin. Gentle to skin.

3合1配方可用作洁面乳、洗脸泡沫和卸妆液。抚平和淡化皮肤纹理。三重清洁作用，对皮肤温和，滋润和滋养皮肤。有效去除皮肤杂质和彩妆。

M5 丝滑隔离防晒霜 Silky 100 30ml

Anti Aging | Anti Redness | Brightening

SPF 30 PA+++。Color-correcting pigments, 100% chemical free sunscreens. Ideal for all skin types plus ingredients with brightening, anti-redness and wrinkle reducing properties.

SPF 30 PA+++。均匀肤色、100%不含化学物质的防晒霜适合所有肤质，加上具有提亮、抗红血丝和减少皱纹特性的成分。

M9 紧实护理精华油 Firming Treatment Oil 30ml

Anti Aging | Firming | Hydrating

Our product is specifically designed to deeply moisturize and nourish dry and dull skin. It effectively reduces the appearance of fine lines and wrinkles, resulting in a radiant complexion and a glowing skin tone. This premium treatment oil is made from natural plant extracts and is enriched with aromatherapy essential oils.

我们的产品专为深层滋润和滋养干燥和暗沉的皮肤而设计。它有效减少细纹和皱纹的出现，使肤色容光焕发。这款优质护理油由天然植物提取物制成，富含芳香疗法精油。

M2 紧致精华液 Lifting Booster 30ml

Lifting | Firming | Resculpture

Instant lifted and plump skin. Infused with peptide and DMAE to address the needs of those with saggy and aging skin. The marine collagen-algae extract to rejuvenate skin.

瞬间提升和丰满的皮肤。注入肽和DMAE，以防止皮肤松弛和老化。海洋胶原藻类提取物可使皮肤恢复活力。

M6 驻颜保湿精华油 Youth Activating Oil 30ml

Firming | Hydrating | Rejuvenating

Rich in VITAMINS AND MINERALS, this hydrating oil helps restore luminosity and replenishes skin for a softer, more supple and youthful-looking.

这款保湿油富含维生素和矿物质，有助于恢复光彩，为肌肤补充水分，使肌肤更柔软、更柔嫩、看起来更年轻。

M10 焕颜修护精华 Pro Perfection Treatment 5ml

Brightening | Firming | Lifting

This treatment cream prevents free radical damage: As an antioxidant, it prevents damage from free radicals that cause premature signs of aging. It can also lessen the appearance of wrinkles and fine lines. Promotes collagen production and lessens dark spots and discoloration.

这是一款治疗式面霜可防止自由基损伤：作为抗氧化剂，它可以防止自由基损伤，防止过早出现衰老迹象。同时它还可以减少皱纹和细纹的出现。此面霜促进胶原蛋白的产生：减少黑斑和变色。

M3 启动细胞精华液 Cell Activator 30ml

Skin Glowing | Cell Regeneration

Natural derived multi vitamins to boost skin glow and hydration. The combination of Apple stem cell, reveal younger look with healthier complexion.

天然提取的多种维生素可提升皮肤光泽和保湿。配合苹果干细胞的结合，持续的使用可以让肤色健康，看起来更年轻。

M7 高效护理面膜 Intensive Treatment Mask 50ml

Firming | Hydrates | Purify

The Creamy base for this face mask is a combination of lightweight sweet almond oil and sunflower seed oil. A wonderful soothing moisturizer with anti-inflammatory properties, making it brilliant for skin.

这款面膜的主要成分是小麦胚芽、甜杏仁油和葵花籽油的混合物。一款优秀的舒缓保湿面膜，具有抗炎及紧实提升特性，令肌肤倍感光彩。

M11 生物细胞面膜 Bio Cellular Mask 50ml

Energizing | Hydrating | Firming

This product is specially designed to give your skin a youthful, energized, and beautiful appearance. It instantly firms, hydrates, smooths, and soothes, acting like a quick-acting face mask.

这款面膜专为让您的肌肤焕发年轻、活力和美丽而设计。它能瞬间紧致、保湿、平滑和舒缓肌肤，就像一张速效面膜。

M4 焕颜神奇霜 SS Miracle Cream 30ml

Cell Repair | Firming | Glow

Natural Remedy to sooth, tonify, nourish your skin. The Natural emollient works synergistically with the herbal extracts, help your skin to fight against free radicals. Your complexion is healthier, finer and softer.

舒缓、滋补、滋养肌肤的天然疗法。天然润肤剂与草药提取物协同作用，帮助您的皮肤对抗自由基。您的肤色更健康、更细腻、更柔软。

M8 干细胞精华液 Stem Cell Serum 50ml

Retain Moisture | Improve Skin Suppleness

This powerful serum works to improve the appearance of fine lines and wrinkles, while also improving skin suppleness and hydration levels.

这款强大的精华液能够改善细纹和皱纹，同时还能改善皮肤的细嫩度和水润度。

M13 超能紧致精华 Ultra Lift Serum 30ml

Firming | Lifting | Tightening

The key to achieving a YOUTHFUL sensation lies in Collagen and Elastic Fiber Protein, which play a crucial role in making the skin plump and firm. Ultra Lift Serum can strength supporting structure, lifting the facial contours from within.

实现年轻感觉的关键在于胶原蛋白和弹性纤维蛋白，它们在使皮肤丰满紧致方面起着至关重要的作用。紧致精华液可以增强支撑结构，从内部提升面部轮廓。

M16 净肤面膜 Clarifying Mask 50ml

Deep Cleansing | Purify | Detoxify

Improve skin condition by reducing roughness and dullness. Gives your skin an immediate radiant and moisturised appearance with elasticity.

改善皮肤状况，减少粗糙和暗沉。让您的皮肤立即焕发光彩，滋润有弹性。

头疗护理精华 Scalp Treatment Essence 80ml

Deep Cleansing | Purify | Detoxify

Targeting the root cause of your hair problems, this treatment essence helps prevent hair loss and improve scalp immunity. It prevents aging of the scalp, tightens your facial skin, relieves stress and helps you sleep better.

这款护理精华液针对头发问题的根源，有助于防止脱发并提高头皮免疫力。它可防止头皮老化、紧致面部皮肤、缓解压力并帮助您改善睡眠。

MELIFE
— SKINOLOGY —

